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حجتالاسلام محمد قمی:

هرچه در انقلاب جلوتر میرویم میزان تهاجم بیشتر میشود

حجت الاسلام محمد قمی گفت: هرچه در انقلاب جلوتر میرویم؛ میزان تهاجم علیه جبهه حق بیشتر میشود در این

شرایط نیاز به روشهای نوین و حرکت در مسیر ولایت بیشتر از پیش میشود.

حجت الاسلام محمد قمی گفت: هرچه در انقلاب جلوتر می رویم؛ میزان تهاجم علیه جبهه حق بیشتر می شود در این
شرایط نیاز به روش های نوین و حرکت در مسیر ولایت بیشتر از پیش می شود.

به گزارش خبرگزاری مهر، حجت الاسلام محمد قمی، رئیس سازمان تبلیغات اسلامی در همایش جبهه فرهنگی انقلاب
اسلامی استان مازندران با بیان لزوم حضور در بین اعضای فعال فرهنگی مذهبی در سطح کشور، اظهار کرد: حضور در

چنین جلساتی را بسیار حائز اهمیت می دانم که می تواند بسیاری از راهکارها را از دل آن استخراج کرد.

وی افزود: باید به جلوه های امروزی برنامه های فرهنگی مذهبی توجه کنیم و تنها به جلوه های گذشته آن اکتفا نکنیم
که مثال آن توجه به برنامه های مذهبی مانند ایام فاطمیه است.

رئیس سازمان تبلیغات اسلامی گفت: هرچه در انقلاب جلوتر می رویم و میزان تهاجم علیه جبهه حق بیشتر می شود
در این شرایط نیاز به روش های نوین و استغاثه بیشتر به ائمه (ع) ازجمله حضرت زهرا سلام الله علیها برای ما بیشتر از

پیش می شود.

حجت الاسلام قمی اضافه کرد: به اعتقاد امام راحل ما چارچوب ها و مدل غربی را قبول نداریم و مدل ما تاختن به ظالم
و کمک به مظلوم است ما دنبال مدل دیگری برای پیشرفت جامعه هستیم و در الگوی خود به نحوه پیوند جریان های

انقلابی در این زمان بلوغ و پختگی انقلاب بیشتر باید بپردازیم.

وی گفت: برای جزم شدن عزم و باز کردن گره های انقلاب فاصله ای نداریم و باید از شعارها و جلات فراتر برویم که نیاز
به مدل های جدیدتر دارد و باید در زمان پختگی انقلاب به آن بپردازیم.

قمی تصریح کرد: قدم اول اعتلاف و نحوه جمع شدن و حرکت مؤثر تر است که باید به آن توجه کنیم البته طرز جنگیدن ما
ایراد دارد و باید عوض شود و آن را با الگوی جدید برای پیشرفت انقلاب پیدا خواهیم کرد.

وی افزود: در این مسیر ما خادم هستیم با کمک به مجموعه ها و افراد تأ ثیر گذار با نگاه به این که چه باید کرد و چگونه
باید جنگید حتماً باید به تبلیغات نوین پرداخته و به سلاح های آن مجهز شویم تا به روش و ابزار جدید در این مصاف

پیچیده دست پیدا کنیم.

رئیس تبلیغات بیان کرد: پیدایش انقلاب یک معجزه بود و پیشرفت انقلاب نیز خود یک معجزه است که اجتماع همه ما
فردای خوبی را رقم خواهد زد و این مسیر را برای راه یافتن باید پیدا کنیم و سپس به مراحل بعدی بپردازیم.

حجت الاسلام قمی در پایان گفت: امید است که در این مسیر مصمم تر پیش خواهیم رفت و به نتایج مطلوبی دست
خواهیم یافت.
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